

СО Д Е Р Ж А Н И Е

МИРОВАЯ ЭКОНОМИКА

- Шкваря Л.В., Айдрус И.А.З.** Нефтяной кризис и структурные сдвиги в странах Персидского Залива 5
- Тихомирова В.А.** Структура продовольственного товарооборота ЕС в 2016 году..... 15

ПРОБЛЕМЫ ДЕМОГРАФИИ И МИГРАЦИИ ЗАРУБЕЖНЫХ СТРАН

- Рязанцев С.В., Акрамов Ш.Ю., Рахмонов А.Х., Пономарев Е.С.** Эмиграция из Таджикистана в страны ОЭСР: тенденции, последствия, перспективы..... 22
- Мехди Афзали.** Демографическая политика Ирана. Динамика численности населения и статистика..... 35

ПРОБЛЕМЫ ДЕМОГРАФИИ И МИГРАЦИИ В РОССИИ

- Доброхлеб В.Г., Кондакова Н.А.** Изменения семейных структур и модернизация социальных систем..... 48
- Маньшин Р.В., Лукьянец А.С.** Проблемы и критические показатели миграции населения как фактора развития рынка труда в России 62
- Воронина Н.Ф.** Роль дополнительного профессионального образования в формировании человеческого потенциала России в современных экономических условиях..... 76

ЭКОНОМИКА ОТРАСЛЕЙ И ПРЕДПРИЯТИЙ НАРОДНОГО ХОЗЯЙСТВА

- Зеленкина Е.В., Павленко И.В., Лукашевичус Г.А.** Метод обеспечения инновационного развития инфраструктуры агропроизводственного рынка..... 84
- Якимович Е.Я.** Проблемы и перспективы развития производства аквакультурной рыбы в России..... 95
- Срибная Т.А.** Анализ потенциала региона Кавказских Минеральных Вод для организации и развития безбарьерного туризма..... 104

ФИНАНСОВЫЙ МЕНЕДЖМЕНТ

- Крылова М.В., Коркина Н.И., Царева А.А., Конюшко А.И.** Влияние стагнации на финансово-экономический профиль предприятия фармацевтического кластера региона..... 114

БЮДЖЕТНАЯ ПОЛИТИКА

- Зуев А.А.** Проблема распределения нефтегазовых доходов между бюджетами бюджетной системы Российской Федерации..... 126

C O N T E N T S

GLOBAL ECONOMY

- Shkvarya L.V., Aidrous I.A.Z.** The Oil Crisis and Structural Changes in the Gulf Countries..... **5**
Tikhomirova V.A. The Structure of the EU Food Turnover in 2016..... **15**

DEMOGRAPHY AND MIGRATION PROBLEMS IN FOREIGN COUNTRIES

- Ryazantsev S.V., Akramov Sharif Yu., Rakhmonov A.Kh., Ponomarev E.S.** Emigration from Tajikistan to OECD Countries: Trends, Consequences, Prospects..... **22**
Mehdi Afzali. Demographic Policy of Iran. Population Dynamics and Statistics..... **35**

DEMOGRAPHY AND MIGRATION PROBLEMS IN RUSSIA

- Dobrokhleb V.G., Kondakova N.A.** Changing Family Structures and Modernization of the Social System..... **48**
Manshin R.V., Lukyanets A.S. Problems and Critical Indicators of Population Migration as a Factor in the Development of the Labor Market in Russia..... **62**
Voronina N.F. Additional vocational training in the formation of human potential in modern economic conditions in Russia..... **76**

ECONOMICS OF BRANCHES AND ENTERPRISES OF NATIONAL ECONOMY

- Zelenkina E.V., Pavlenko I.V., Lukoshevichus G.A.** Method of Providing Innovation Development Infrastructure of Agro-production Market..... **84**
Yakimovich E.A. Problems and Prospects for the Development of Aquaculture Fish Production in Russia..... **95**
Sribnaya T.A. Analysis of the Potential of the Caucasian Mineral Waters Region for the Organization and Development of Barrier-free Tourism..... **104**

FINANCIAL MANAGEMENT

- Korkina N.I., Krylova M.V., Tsareva A.A., Konyushko A.I.** The Impact of Stagnation on the Financial and Economic Profile of the Pharmaceutical Cluster in the Region..... **114**

BUDGET POLICY

- Zuev A.A.** Problem of Oil and Gas Revenues Distribution between Levels of the Russian Federation Budgetary System..... **126**